
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 269

Vil ministeren – på baggrund af at en bred kreds af Folketingets partier i flerårsaftalen for

Kriminalforsorgen 2008-11 bevilgede penge til en dokumentations- og evalueringsenhed i

Kriminalforsorgen, og idet Kriminalforsorgens ledelse for nylig egenhændigt og uden ind-

dragelse af samarbejdsorganisationen har meddelt, at dokumentations- og evaluerings-

enheden nedlægges, på trods af at finansieringen er en del af kriminalforsorgens eksi-

sterende bevilling, da initiativet var forudsat videreført ved flerårsaftaleudløb i 2011 og er

videreført indtil nu – kommentere Kriminalforsorgens prioritering og håndtering samt rede-

gøre for de nærmere regler for, hvornår og hvor længe Kriminalforsorgen er forpligtet til at

følge Folketingets bevillinger, og vil ministeren endvidere redegøre for om der er en for-

pligtelse til, at en underliggende styrelse, direktorat m.v. skal orientere REU, forligskreds,

departement m.v., når der påtænkes ændret i et grundlag for en bevilling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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